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GRUNDUPPGIFTER 

Kyrkslätt-Sjundeå å fiskeriområde är en 
offentligrättslig förening, belägen i västra Nyland, 
med Kyrkslätt som hemort. Fiskeriområdets areal 
är cirka 27 585 hektar (Kalpa 6.3.2022) och 
området omfattar havsområdena, sjöar och åar 
inom Kyrkslätt och Sjundeå kommuner samt sjöar 
och åar i Vichtis kommun och Lojo stad som hör till 
Sjundeå åns vattendrag. Egentliga Finlands 
närings-, trafik- och miljöcentral (NTM-central) har 
den 13.12.2017 fastställt Kyrkslätt-Sjundeå å 
fiskeriområdes gränser och fiskeriområdets 
konstituerande stämma hölls den 5.2.2019.  

Fiskeriområdets syfte är att utveckla 
fiskerihushållningen inom det egna området och 
främja samverkan mellan medlemmarna för ett 
hållbart nyttjande och hållbar vård av 
fiskresurserna.  

Medlemmar i fiskeriområdet är innehavarna av 
fiskerätt inom området och de landsomfattande 
organisationerna inom fiskeribranschen. 
Medlemskapet är automatiskt och kan inte väljas 
eller väljas bort. Medlemskapet är avgiftsfritt.  
Fiskeriområdets organ är stämman, styrelsen och 
verksamhetsledaren.  

Karta från Paikkatietoikkuna 6.3.2022 över Kyrkslätt-Sjundeå å 
fiskeriområde, i ur vilken framgår havets djupområden samt 
naturskyddsområden. 

 
Inom fiskeriområdet finns cirka 890 vattenägare, enligt principen att en samägd eller samfälld fastighet räknas 
som en ägarenhet. Av dessa äger 81 stycken 50 hektar eller mer och har sammanlagt 95 röster på fiskeriområdets 
stämmor (Kalpa 6.3.2022). 
  

 
FÖRVALTNING 
 

stämma och styrelse  

Kyrkslätt-Sjundeå å fiskeriområde höll sin stämma den 26 april 2021. Stämman hälls på distans på grund av 
coronapandemin. På stämman var 19 röstberättigade medlemmar representerade, 17 personer, med sammanlagt 
27 röster. 6 personer deltog med närvaro-och yttranderätt. Som ordförande för stämman fungerade Niklas 
Rönnberg. Stämman behandlade stadgeenliga ärenden och man diskuterade nyttjande- och vårdplanen.  

På hösten hölls en extra stämma, mer om denna under rubriken nyttjande- och vårdplan.  

Fiskeriområdets styrelse ska bestå av minst 7 och som mest 15 personer. Mandatperioden är tre år.  Av styrelsens 
medlemmar väljs en tredjedel årligen. I tur att avgå vid stämman år 2021 var Martti Palojärvi, Niklas Rönnberg, 
Janne Sullström, Vesa Turunen och Staffan Åberg.  Alla omvaldes.  Stämman väljer årligen ordförande och 
viceordförande inom styrelsen. Niklas Rönnberg omvaldes som ordförande och Martti Palojärvi omvaldes som 
viceordförande.  

Kyrkslätt-Sjundeå fiskeriområdes styrelse sammanträdde sex gånger år 2021. Utöver detta har styrelsen fattat 
beslut i enskilda ärenden som e-postmöten. Styrelsen har uppgjort anvisningar för hur e-postmöten hålls. 
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Kyrkslätt-Sjundeå å fiskeriområdes styrelse år 2021  

Namn  Uppgift 
Deltagit i antal 
styrelsemöten 

I tur att avgå vid 
stämman år  
 

Niklas Rönnberg  ordförande 6 2024 

Martti Palojärvi  viceordförande 6 2024 

Peter Björkqvist medlem 4 2022 

Jessica Dannbäck medlem 6 2022 

Kerstin Degerth medlem 6 2022 

Esa Lehtinen medlem 6 2023 

Maria Lindén medlem 1 2022 

Mikko Malin medlem 6 2023 

Henrik Rebinder medlem 4 2023 

Janne Sullström medlem 5 2024 

Stina Sundell medlem 4 2023 

Vesa Turunen medlem 4 2024 

Leif Wikstedt medlem 5 2023 

Juha Yli-Rosti medlem 6 2022 

Staffan Åberg medlem 4 2024 
 
 

Fiskeriområdet betalar ett årsarvode (1 500 euro) för styrelsens ordförande och mötesarvode (100 euro/möte) för 
de deltagande styrelsemedlemmarna, inklusive ordförande.  

 
funktionärer och revision  
Helsingfors-Esbo fiskeriområde har från 1.5.2019 uppdragsavtal om verksamhetsledaruppgifterna med F:ma Gabi 
Lindholm/Gabriella Lindholm. Uppdragsavtalet är i kraft tills vidare. Verksamhetsledaren ansvarar också för 
kassörs- och bokföringsuppgifterna. 

Som fiskeriområdets revisor fungerar Seppo Rautula, GR, och som revisorssuppleant MGI Tilintarkastus Oy.  

Kenneth Nordqvist har fungerat som fiskeriområdets fiskeövervakare. Nordqvist är i Ingå fiskeriområdes tjänst. 

 
annonsorgan 

Fiskeriområde kungör sina beslut i enlighet med förvaltningslagens bestämmelser. Enligt stadgarna fungerar 
fiskeriområdets hemsidor som officiell anslagstavla. 

 
arkivering 

Fiskeområdet har överlåtit de dokument som ska arkiveras åt fiskeriområdet. Det är fråga om Porkala, Kyrkslätt-
Porkala, Sjundeå å och Kyrkslätt-Sjundeå fiskeområdens dokument.  Dokumenten har inte ännu arkiverats utan de 
förvaras i Kyrkslätt kommuns utrymmen. De nya mapparna från Kyrkslätt-Sjundeå fiskeområde finns hos 
verksamhetsledaren. Fiskeriområdets styrelse och verksamhetsledare letar ännu efter lösningar på hur 
arkiveringen ska ske.  

 
dataskyddsförordning 

Fiskeriområdet hanterar olika slags personuppgifter i sin verksamhet. Eftersom fiskeriområdet är ett offentligt 
förvaltningsorgan måste det utse en dataskyddsansvarig i enlighet med kraven i EU:s dataskyddsförordning.  
Fiskeriområdets styrelse köper tjänsten som dataskyddsansvarig av Centralförbundet för Fiskerihushållning rf., 
vars jurist sköter uppdraget.  

 
 

medlemskap 

Fiskeriområdet är medlem i den regionala rådgivningsorganisationen Uudenmaan Kalatalousyhteisöjen liitto ry. 
och Nylands Fiskarförbund rf. samt i Västra Nylands vatten om miljö rf.  
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EKONOMI 
 
 

verksamhetsperiodens resultat  

Underskottet från fiskeriområdets tredje verksamhetsår är 20 320,49 euro. Styrelsen föreslår för stämman att 
underskottet förs till vinst- och förlustkontot. Fiskeriområdets eget kapital den 31.12.2021 var 107 022 euro och 
överföringsmedel som kan användas för verksamheten 59 207,95 euro.  

Underskottet är cirka 9 500 euro större än budgeterat, eftersom avkastningen var 10 522 euro mindre än 
budgeterat. Kostnaderna hölls inom budgetramarna. Största orsaken till detta var att man inte kunde bokföra den 
uppskattade mängden överföringsmedel till resultaträkningen.   

Verksamhetsperiodens intäkter var sammanlagt 53 934 euro och kostnaderna sammanlagt 74 302 euro. Intäkterna 
bestod av främjandemedel beviljat av NTM-centralen (7 500 euro) för nyttjande och vårdplanen, NTM-centralens 
verksamhetsbidrag (10 223 euro), överföringsavtalsmedel (8 727 euro), föråldrade ägarersättningar (16 773 euro) 
samt donerade ägarersättningar (480 euro). 

Kostnader för den egentliga verksamheten, så som nyttjande- och vårdplan, fiskutplantering, fiskeövervakning 
och kommunikation var 37 816 euro och kostnader för förvaltningen, så som stämma, styrelse och 
verksamhetsledare var 36 486 euro. Av kostnader för förvaltningen hade över en tredjedel (12 799 euro) kunnat 
bokföras som kostnader för nyttjande- och vårdplanen. 

 

ägarersättningar 

Ägarersättningar utbetalas till vattenägarna för att deras vatten används för avgiftsbelagda allmänna fiskerätter samt 
för fiskeguideverksamhet.  

År 2021 har Egentliga Finlands NTM-central betalat ut ägarersättningarna för 2020 på fiskeriområdets konto (51 529  
euro). Man har äntligen kunnat ta i bruk Kalpa (fiskeriområdenas elektroniska tjänster) för att fördela 
ägarersättningarna och fiskeriområdet har betalat ut ersättningarna för åren 2018 och 2019 i juni 2021. 
Ersättningarna för 2020 fördelas och utbetalas under år 2022.  

Stämman fattade beslut om fördelningen av ersättningarna för år 2020. I fördelningen beaktas fisketrycket för 
varje delområde, som i Kalpa ges ett poängvärde (0-5) I poängskalan betyder 0 att det inte finns något fisketryck 
och 5 att det finns ett betydande fisketryck. Fiskeriområdets grundvärde är 3 poäng (p) och avvikande från detta 
får innerskärgården och Viträsk 4 p, ytterskärgården och sjöar (med undantag av Enäjärvi, Palojärvi och 
Humaljärvi i Vichtis) 2 p, strömmande vatten 1 p och områden där fiske eller vistelse är förbjudet 12 månader i 
året 0 poäng. Egentliga Finlands NTM-central har godkänt detta beslut den 2.11.2021.  

För betalningen av ägarersättningar, ska ägaren enligt lagen om fiske anmäla följande uppgifter och förändringar i 
dem till fiskeriområdet: 1) i fråga om ett delägarlag dess officiella namn eller i fråga om ett skiftat vattenområde 
ägarens namn, 2) adress, 3) fastighetsbeteckning, och 4) kontonummer. Fiskeriområdet kan också fråga efter andra 
utredningar för samägda skiftade vattenområden.  

Enligt nuvarande lagstiftning föråldras ägarersättningar som det inte avtalats om, efter tre år. Det här gäller ersättning 
som överstiger 50 euro per ägarenhet, mindre summor tillfaller fiskeriområdet enligt lag. De här föråldrade, alltså 
preskriberade ägarersättningarna får fiskeriområdet använda för planering, genomförande, styrning och utveckling av 
ett hållbart nyttjande och hållbar vård av fiskevattnen samt kostnader för fiskeövervakning.   

 

Ägarersättningar 2017–2020, per 31.12.2021 

År 
Summa 

sammanlagt 
Utbetalt till 

vattenägare 
Till fiskeriområdets 

bruk 

Preskriberas 

datum Summa 
För år 2017 (beslut 2018) 84 051,03 € 29 094,30 € 34 599,34 € 1.1.2022 20 357,39 € 

För år 2018 (beslut 2019) 54 088 € 23 256,85 € 20 495,01 € 1.1.2023 10 336,14 € 

För år 2019 (beslut 2020) 49 585 € 21 253,95 € 19 012,71 € 1.1.2024 9 318,34 € 

*Från år 2020 (beslut 2021) 51 529 € € 67,65 €  1.1.2025 € 

*Totala summan fördelas mellan de olika kolumnerna år 2022.  
# I enlighet med överföringsavtal och 50 eurosregeln (lag om fiske 83 §) samt bankkostnader  

Fiskeområdena har deponerat pengar på Södra Finlands regionförvaltningsverk, enligt nedanstående tabell. Det 
är fråga om medel som enligt den gamla lagen om fiske tillhör vattenägare, men för vilka det saknas uppgifter vart 
medlen ska utbetalas. Vattenägarna kan fortsättningsvis lyfta sina ersättningar från Södra Finlands 
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regionförvaltningsverk, genom att kontakta fiskeriområdet inom tio år från deponeringsdagen. Efter att tio års 
fristen löpt ut, har fiskeriområdet ett år på sig att ansöka om återbetalning av pengarna. Pengarna används för 
kostnader för planering, genomförande, styrning och utveckling av ett hållbart nyttjande och hållbar vård av 
fiskevattnen samt kostnader för fiskeövervakning enligt vad stämman besluter. 
 

Deponeringar gjorda till Regionförvaltningsverket 

Dep. datum Fiskeområde Deponerad 
summa 

Lyft under året Saldo 31.12.2021 

31.12.2011  Kyrkslätt-Porkala 26 637,43 € 0,00 € 25 464,61 € 

31.12.2011 Sjundeå å 5 236,86 € 0,00 € 4 946,89 € 

31.12.2013 _”_ 6 659,62 € 0,00 € 6 659,62 € 

31.12.2013 Kyrkslätt-Porkala  56 840,92 € 0,00 € 56 840,92 € 

31.12.2015 Kyrkslätt-Sjundeå 26 140,87 € 0,00 € 26 140,87 € 

Sammanlagt  121 515,70 €  
€  

 

0 € 120 052,91 € 
 
 
 
EGENTLIG VERKSAMHET 

fiskutsättningar och fiskevård  

Fiskeriområdet har inte gjort utplanteringar år 2021.    

Fiskutsättningar inom fiskeriområdet år 2021 

Art och stam Antal Ålder Plats Datum Finansiär 

Öring, Storå 1 653 2 år Kantvik 23.4 Ej information 

Ål, Severn 4 000 glasål Humaljärvi 26.5 Statens fiskodlingsmedel  

-”- 4 000 -”- Vitträsk  -”- -”- 

 

Det finns ingen information i SÄHI eller Egentliga Finlands NTM-centrals lista att det inom fiskeriområdet, eller på 
andra ställen skulle ha gjorts Suomen Sokeris eller Prysmians åläggandeutsättningar under år 2021.   

NTM-centralen fattar beslut om hur fiskerihushållningsavgifterna som domstol ålagt företag/kommuner ska 
användas. Fiskeriområdet kan ge utlåtande och även i övrigt ge välmotiverade ändringsförslag då 
användningsplanerna för dessa medel förnyas. Redan under några år har det varit brukligt att göra utsättningar 
vid två platser i västra Nyland och inte nödvändigtvis inom det fiskeriområde var olägenhetsförorsakaren är 
belägen.  

 

FISKEÖVERVAKNING 

Kyrkslätt-Sjundeå å fiskeriområde köpte år 2021 fiskeövervakningen av Ingå fiskeriområde. Som Ingå 
fiskeriområdes övervakare fungerar Kenneth Nordqvist. Han har till sitt förfogande en fiskeövervakningsbåt (TG 
5,9, Yamaha 80 hk) som lämpar sig bra för fiskeövervakning, för med båten kan man röra sig på grunda vatten. 
Fiskeriområdet har ett tills vidare ikraftvarande uppdragsavtal med Ingå fiskeriområde. Fiskeriområdet har under 
verksamhetsåret betalat 26 445 euro för fiskeövervakningen. Övervakningen har betalats med egna medel och 
överföringsavtalsmedel.  

Kenneth Nordqvist inledde övervakningen den 18.4 och verksamhetsperiodens sista övervakningstur gjordes den 
21.11.2021, sammanlagt omfattade året cirka 320 timmar övervakning. Ingå fiskeriområde har införskaffat ett 
elektroniskt rapporteringsprogram. Hela säsongens övervakningsstatistik finns som bilaga till årsberättelsen. 

Nordqvist påträffade flest fiskare i och utanför Esboviken. Här spöfiskas efter gädda, jiggas abborre och gös, 
trollas efter gös samt metas. Gösfångsterna är rätt så små.  
 

Även i dessa områden förekommer rätt så mycket spöfiske:  
Tallbackafjärden – spöfiske efter gädda och gös samt mete 
Utanför Porkala udd – spöfiske efter öring och sikmete  
Tavastfjärden, Vårnäs bro och Linlo -området – spöfiske efter gädda och gös, jiggfiske efter abborre och gös samt 
sikmete. 
Pickalaviken – främst nätfiske 
Pickala å har blivit ett populärt fiskeområde, i synnerhet under sensommaren och hösten. Man fiskar främst 
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abborre och gös. Även i Vikträsket finns det gott om fiskare, här fiskar man också gödda. Nordqvist rör sig 
sporadiskt även på andra inlandsvatten.  

Spöfisket i Hirsalasundet har ökat.  

Fiskeövervakaren har kontaktats om spöfiske för nära bebodda stränder. Märkningen av bragder har förbättrats 
med åren, men ännu finns det rum för förbättringar vad kommer till kontaktuppgifterna. Det har framförts 
önskemål till fiskeövervakaren att fisket skulle förbjudas från Stensvikens bro för det finns risk för att båtförarna 
kan skadas av fiskarnas krokar. Nordqvist har själv observerat samma.   

 

INTRESSEBEVAKNING, KOMMUNIKATION OCH SAMARBETE  
 
utlåtanden 
År 2021 har Kyrkslätt-Sjundeå å fiskeriområdet gjort ett besvär till Vasa förvaltningsdomstol angående Södra 
Finlands Regionalförvaltningsverks beslut om muddrande av farledsområdet i Båtviken och dumpandet av 
muddermassorna i havet. Fiskeriområdet vill att skadorna ersätts på sakenligt sätt och att man undersöker hur 
muddringen påverkar vandringsfiskarnas benägenhet att vandra upp i Pickala å.  

 
kommunikation och representation 

 
Kommunikation 

Fiskeriområdet har köpt hemsidor av MR-Media från Ekenäs. Uppbyggnaden och utseendet motsvarar dagens 
standard och omfattar tekniskt sett kraven som ställs av tillgänglighetsdirektivet. Sidan fungerar på alla 
terminaler, från smarttelefoner till bordsdatorer. Alla Nylands fiskeriområden har beställt sina hemsidor från 
samma plats, med samma uppbyggnad och utseende. Nätsidorna kommer att vara fiskeriområdets viktigaste 
kommunikationskanal för att nå medlemmar och den stora allmänheten. På sidorna finns stämmodokumenten, 
en karta över området samt kontaktuppgifter. Arbetet med sidorna fortsätter under 2022.  

Fiskeriområdets kommunikationsansvariga är ordförande och verksamhetsledaren, om inget annat bestämts.  

Representation 

Fiskeriområdets styrelse har beslutat att Kyrkslätt-Sjundeå å fiskeriområde i möten och andra tillställningar där 
det behövs en officiell representant representeras av i första hand ordförande, andra hand viceordförande och i 
tredje hand av verksamhetsledare, om inget annat bestämts.   

Fiskeriområdets ordförande Niklas Rönnberg fungerar också som ordförande för Södra Finlands fiskerigrupps 
styrelse (ESKO). Enligt Leader Sepras hemsidor är ESKO-fiskerigruppens uppgift att stöda och utveckla 
fiskerinäringarna vid Finska vikens kust. Rönnberg invaldes hösten 2020 i Nylands Fiskarförbund rf:s styrelse för 
att representera fiskeriområdena i västra Nyland och år 2022 till förbundets ordförande.   

Viceordförande Martti Palojärvi representerar fiskeriområdet på Västra Nylands vatten och miljö rf (LUVY) 
styrelse, för vilket fiskeriområdet betalar ett arvode då LUVY inte gör det. På föreningens vår- och höstmöten 
representeras fiskeriområdet av ordförande eller viceordförande.  

Fiskeriområdet har även deltagit i andra tillställningar som ordnats av LUVY, till exempel Sjundeå å 2030 
projektets styrgrupp.   

I Nylands skarvarbetsgrupp representeras fiskeriområdet av Leif Wikstedt, som hans suppleant fungerar Stina 
Sundell. Skarvarbetsgruppens uppgift är bland annat att förbättra interaktionen och utbytet av uppgifter mellan 
de instanser för vilka skarven förorsakar olägenhet och organisationer, forskningsinstitut, universitet, kommuner 
och andra myndigheter. År 2021 hade gruppen två möten, som Wikstedt deltog i. 

I Nylands regionala fiskerisamarbetsgrupp representeras fiskeriområdet av ordförande, som suppleant fungerar 
verksamhetsledaren. Gruppen sammanträdde fem gånger under 2021.   

Verksamhetsledaren representerar fiskeriområdena i Nyland i den nyländska vatten- och 
havsvårdsförvaltningsgruppen och i Kustvattnens restaureringsnätverk som sammankallas av NTM-centralerna. I 
den nyländska vatten- och havsvårdsförvaltningsgruppen är även viceordförande med, där han representerar 
Uudenmaan Kalatalousyhteisöjen liitto rf. Verksamhetsledaren är medlem i Uudenmaan kalatalousyhteisöjen 
liitto rf:s styrelse som representant för kustfiskeriområdena 
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Utbildning - seminarium 

Kyrkslätt-Sjundeå å fiskeriområde har under år 2021 varit representerat vid följande tillfällen som inte omnämns 
tidigare i berättelsen: 

 Centralförbundet för Fiskerihushållnings Kustens Fiskeriområdesdag samt fiskeriområdenas 
verksamhetsledarutbildning. Bägge i oktober och på distans.  

 Birkaland Fiskerihushållningcentrals landsomfattande gösseminarium i december, på distans  
 

 

NYTTJANDE- OCH VÅRDPLAN  

Fiskeriområdets nyttjande- och vårdplan har uppgjorts av Västra Nylands vatten och miljö rf (LUVY). Planen har 
hittills kostat fiskeriområdet 56 682,92 € € inklusive konsultarvoden, styrelsens och verksamhetsledares arbete 
och möteskostnader.  
 
Fiskeriområdets styrelse har sammanträtt sex gånger under året, och nyttjande- och vårdplanen har avhandlats 
på fem av dessa möten. Mötena har hållits både på distans (3 st.) och alltid då det varit möjligt som närmöten  
(2 st.). LUVYs representant har deltagit i tre möten. Det är bra att den som gjort upp planen är med på mötena 
och genast får information om vad som ska ändras.  Distans/hybridmötena har försvårat arbetet samt också det 
att översättningen inkom först i oktober 2021. Det skulle inte ha varit vettigt att göra översättningen tidigare då 
det skulle ha ökat arbetsmängden betydligt.  Trots omständigheterna anser styrelsen att planen är en bra första 
plan för fiskeriområdet, där man efter bästa förmåga beaktat olika intressenter, tillgänglig information och lagen 
om fiske. Styrelsen godkände enhälligt planen.   
 

Utkastet till nyttjande- och vårdplan har varit till påseende på fiskeriområdets hemsidor under tiden 18.10.21–
17.11.2021. Detta kungjordes på fiskeriområdets, Kyrkslätt, Sjundeå och Vichtis kommuners samt Lojo stads 
hemsidor. De röstberättigade medlemmar till vilka fiskeriområdet har e-postadress fick meddelande om att 
planen är till påseende den 15.10.2021. Inom utsatt tid inkom två utlåtanden; Kiinteistö Oy Kirkkonummen 
Ängeslandet, Jussi Aarnio och av Juha-Pekka Ripatti, verksamhetsledare för Vesialueomistajain liitto VEALO ry, och 
som fungerar som Pekka Rätys ombud. Styrelsen behandlade utlåtandena på sitt möte den 22.11.2021. 
 
Fiskeriområdet höll en extra stämma i Majvik mötes- och kongresshotell samt på distans den 14.12.2021, där man 
godkände utkastet till nyttjande- och vårdplan. På stämman var 30 röstberättigade medlemmar närvarande, 24 
personer, med sammanlagt 38 röster. Nio övriga personer med närvaro- och yttranderätt var också på plats. Jussi 
Vesterinen, LUVY, presenterade planen, varefter det fördes en lång diskussion. Dels tackade man för ett utmärkt 
jobb, dels uttrycktes åsikter om att planen inte ens kan kallas en plan. Thure Lindeberg föreslog att planen 
bordläggs för att vidareutvecklas. Förslaget understöddes så en röstning genomfördes. Det gavs 37 röster, varav 
styrelsens förslag fick 20 röster och Lindebergs 17 röster. En avvikande åsikt infördes i protokollet samt en på 
förhand uppgjort genmäle att bifogas till protokollet.     

Det har inlämnats en rättelseyrkande över nyttjande- och vårdplanen som kommer att behandlas på stämman 
våren 2022. Då stämman godkänner utkastet till nyttjande- och vårdplan är det fråga om beredning av ärendet, 
eftersom det slutgiltiga godkännandet görs av NTM-centralen. Det här betyder att man inte kan begära 
omprövning i detta skede och fiskeriområdets uppgift är att avvisa rättelseyrkandet. Den egentliga 
omprövningsfasen förverkligas först då NTM har godkänt förslagen. 

 
KOMMANDE VERKSAMHETSPERIOD (ÅR 2022) 

Fiskeriområdets viktigaste uppgift år 2022 är fiskeövervakning och utvecklandet av fiskeövervakning, att delta i 
Kustavattenvision -projektet, fördela ägarersättningarna och färdigställa hemsidorna.  Det är också viktigt att 
delta i samarbetsevenemang och utbildningstillfälle  

 
 

LOKALA FISKEBESTÄMMELSER  
 

År 2021 har det inte funnits fiskebestämmelser i kraft som det tidigare fiskeområdet har fattat beslut om eller som 
nuvarande fiskeriområdet skulle ha ansökt om från NTM-centralen.  
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Bestämmelser i enlighet med lag och förordning om fiske 

I lagen och förordningen om fiske finns inskrivet bestämmelser om fångstmått, fredning av fisk, nätfiskebegräsningar, 
mete och pilkfiske samt fångstkvoter. För hotade fiskarter och för flodkräftan har det fastställts skyddsvärden som 
måste betalas utöver bötesstraffet, om man genom ett fiskebrott eller en förseelse tar en utrotningshotad fisk som 
fångst. Skyddsvärdet för exempelvis en öring med fettfena är i hav eller vattendrag som rinner ut i havet 3 260 €. Mer 
information om bestämmelserna finns till exempel på Kalastusrajoitus.fi -tjänsten och Centralförbundet för 
Fiskerihushållnings hemsidor. Det finns också naturskyddsområden och försvarsmaktens bestämmelser, som kan 
förbjuda fiske eller vistelse.  
 
 
FISKERIOMRÅDETS KONTAKTUPPGIFTER 

Verksamhetsledare: Gabi Lindholm, tfn.: 050 404 2738, e-post: gabi.lindholm@outlook.com 
Adress: PB 27, 06151 Borgå 
Hemsidor: https://kirkkonummi-siuntionjoenkalatalousalue.fi/ 
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